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Abstract (en)
The clamping device, in particular toggle-lever clamping device, consists of a drive member with a headpiece (8), with an adjusting mechanism
for a clamping arm (4) mounted pivotably on the headpiece and with a limit stop with stop face (1) for a counter-stop face of the clamping arm.
According to the invention, the stop (2) is provided with at least two stop faces (1), whose radial distance to the median axis of the stop (2) exhibits
different lengths. The stop (2) is mounted on the headpiece (8) so as to be rotatable and adjustable in such a way that the counter-stop face (3) of
the clamping arm lies flatly on the stop face (1), correspondingly adjusted in each case, of the stop (2). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Spannvorrichtung, insbesondere Kniehebelspannvorrichtung, besteht aus einem Antriebsglied mit Kopfstück (8), mit Verstellmechanik für einen
am Kopfstück schwenkbar gelagerten Spannarm (4) und mit einem Endstellungsanschlag mit Anschlagfläche (1) für eine Gegenanschlagsfläche
des Spannarmes. Nach der Erfindung ist der Anschlag (2) mit mindestens zwei Anschlagsflächen (1) versehen ist, deren radiale Distanz zur
Mittelachse des Anschlages (2) unterschiedliche Längen aufweisen. Der Anschlag (2) ist derart dreh- und einstellbar am Kopfstück (8) gelagert, daß
die Gegenanschlagsfläche (3) des Spannarmes flächig auf der jeweils entsprechend eingestellten Anschlagfläche (1) des Anschlages (2) aufliegt.
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